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Protokoll 
Protokoll Ekstraordinært Regionstyremøte 15. 23-26 

Digitalt (Teams), 18. november 2024. 

Regionstyret:  Frank H. Bjørndal                    Styreleder 

   Jeanette Krabbedal-Mathisen       Nestleder 

Harold Sletten    Styremedlem  

   Ann-Elin Leftwich                   Styremedlem  

Mette Davidsen   Styremedlem  

   Martine Orrestad Andersen  Styremedlem 

Paal Teodor Eeg Lilletvedt                       Styremedlem 

 

Fra adm:  Trine Skarstein Dalland          Daglig Leder   

   

Sakliste: 

Sak 73/23-26  Godkjenning av protokoll nr. 13 og nr. 14 

Sak 74/23-26  Daglig leder informerer 

Sak 75/23-26  Økonomi 

Sak 76/23-26  Styrets time 

Sak 77/23-26  Rapporter og referater  

  

 

Habilitetsgjennomgang:  

Styret tok en gjennomgang av sakslisten og egen habilitet opp mot de ulike sakene.  Ingen 

habilitetskonflikt avdekket og saksliste godkjent.   

 

 

SAK 73/23-26  Godkjenning av protokoll nr. 13 og nr. 14 

Protokoll fra styremøte nr. 13 distribuer. Merknader tatt til følge og 

den er lagt ut på nett.  Protokoll fra ekstraordinært styremøte nr. 14 på 

Teams. 

 

Vedtak sak 73/23-26 

 

 

 

Styret godkjenner protokollene fra styremøte nr. 13 og 14 - 23-26.   
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Sak 74/23-26  Daglig leder informerer  

   Kort info knyttet til aktivitet  

 

Vedtak sak 74 23-26 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SAK 75/23-26  Økonomi 

Gjennomgang av: 

• Fordringsliste pr. 14.11.2024 

•  

 

Vedtak sak 75/23-26 

 

 

 

Status  

Konkurranse (kamp) 

• Intersport 4 påmelding til vårsesong inne 1 desember. 

• «brekking» av serie i 13 og 14 B 

• Dommeroppsett og observatører 

• Lisenskontroller 

Utvikling 

• Intersport 4 påmelding til vårsesong innen 1 desember. 

• «brekking» av serie i 13 og 14 B 

• Dommeroppsett og observatører 

• Lisenskontroller 

Generelt 

• Arrangement for 2025 

o Arbeide startet med Landsturnering og Veteran NM 

o Styrets deltakelse på ulike arrangement 

• Siste fase av i arbeidet med ansettelser 

• Startet arbeidet med budsjett 2025 

 

 

 

 

 

 

 

•  

• Informasjonsmøte om ny sesong 11 april 

• Bylagsturnering 

 

 

Styret tok gjennomgangen av fordringslisten til etterretning. Styret 

er godt fornøyd med administrasjonens arbeid med utestående 

fordringer.  
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SAK 76/23-26   Styrets time 

Gjennomgang av: 

• Arbeid mot Håndballtinget 

• BCC/OCC, drøfte om Styret bør protokollføre sitt syn i saken.  

   

Vedtak sak 76/23-26 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SAK 77/23-26   Rapporter og referater 

Gjennomgang av: 

• Oppsummering fra møte med kontrollutvalget 4 november. 

• Oppsummering av Temakonferansen. 

• Tilbakemelding fra administrasjonen vedr. behandlingen av 

dommergebyr. 

 

Vedtak sak 77/23-26 

 

 

 

 

Styret drøftet videre arbeid med forberedelser til Håndballtinget 

2025. Tidslinje for frister frem mot Tinget ble gjennomgått.  

Styret drøftet saken som er knyttet til å legge eventuelle 

fremtidige håndballarrangementer til Oslofjord Convention 

Center (OCC). OCC er opprette av Brunstad Christian Church 

(BCC). NHF har vedtatt i 2024 at det ikke lovmessige hinder for å 

legge håndballaktivitet til OCC. Spørsmålet som stilles fra flere 

regioner er om NHF sine verdier er til hinder for å legge aktivitet 

til OCC. Saken er nå oversendt fra NHF til NIF for en nærmere 

vurdering. Styret i region Vest vil følge saken videre. Dersom det 

kommer ny informasjon fra NHF og/eller NIF så vil Styret komme 

tilbake til et eget vedtak i saken.    

 

Styret tok oppsummering fra møte med Kontrollutvalget og 

tilbakemelding fra administrasjonen vedr. behandlingen av 

dommergebyr til etterretning.  

Styret og administrasjon er godt fornøyd med Temakonferansen. Et 

godt faglig innhold som traff klubbene. Gode foredragsholdere. 

Engasjerte klubber og deltakere som gav gode tilbakemeldinger på 

programmet. Det var dessverre for få klubber (15) og for få deltakere 

(50) på konferansen. 


